
 

 

 
 

Αθήνα,  10 Νοεμβρίου 2023 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς τον Υπουργό Υγείας 

 

 ΘΕΜΑ: Στο “κόκκινο” η λειτουργία κρίσιμων Κλινικών και Τμημάτων του Γενικού Νοσοκομείου 

Κέρκυρας 

   Η οριακή λειτουργία του Γενικού Νοσοκομείου Κέρκυρας συνεχίζεται παρά τις κατά καιρούς δεσμεύσεις 

και ανακοινώσεις. Και αυτό είναι τοις πάσι γνωστό τόσο από τις διαρκείς και επανειλημμένες  ερωτήσεις, 

επερωτήσεις και αναφορές μας στη Βουλή, αλλά και τις εκκλήσεις των πολιτών που χρειάζονται ασφαλείς 

υπηρεσίες δημόσιας υγείας και τις δημόσιες ανακοινώσεις - “κραυγές αγωνίας” των σωματείων των ιατρών 

και εργαζομένων στο Νοσοκομείο της Κέρκυρας. 

   Η Παθολογική Κλινική του Νοσοκομείου, σύμφωνα και με την τελευταία κοινή ανακοίνωση της Ένωσης 

Γιατρών ΕΣΥ Κέρκυρας και του Ενιαίου Σωματείου Εργαζομένων στο Νοσοκομείο Κέρκυρας, λειτουργεί 

πλέον με μόνο 2 ιατρούς και 1 ιδιώτη!!!. Ο δ/ντης που προσλήφθηκε παραιτήθηκε μετά από μόλις 3 μήνες 

και ως “αντίδοτο” προτάχθηκε η λύση της μηνιαίας απόσπασης μιας παθολόγου από τη ΜΕΘ, 

αποδυναμώνοντας έτσι την άκρως απαραίτητη Μονάδα από εξειδικευμένο ιατρικό προσωπικό.  

  Αποδεικνύεται για ακόμη μια φορά, ότι οι εσωτερικές μετακινήσεις, οι πρόσκαιρες αποσπάσεις και οι 

λύσεις της στιγμής, έχουν γίνει κανόνας σε ένα Νοσοκομείο που εξυπηρετεί ένα ολόκληρο νησί, 100.000 

ψυχών, τους εκατοντάδες χιλιάδες επισκέπτες την καλοκαιρινή περίοδο και που -επιπροσθέτως- θα έπρεπε 

να τυγχάνει άλλης αντιμετώπισης λόγω της νησιωτικότητάς του. 

   Με τη λειτουργία να χτυπά “κόκκινο” και σε άλλες νευραλγικές κλινικές και Τμήματα (π.χ. 

Ακτινοδιαγνωστικό που μέχρι νεωτέρας δεν εξυπηρετεί τους ασθενείς για άκρως απαραίτητες εξετάσεις), οι 
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παραιτήσεις γιατρών, η απροθυμία νέων επιστημόνων να στελεχώσουν το Νοσοκομείο Κέρκυρας και η 

τεράστια ταλαιπωρία των ασθενών, συνθέτουν μια εικόνα διάλυσης και δημιουργούν ανασφάλεια στους 

κατοίκους του νησιού, που αναγκάζονται να αναζητήσουν σε Νοσοκομεία της ηπειρωτικής Ελλάδας τις 

απαραίτητες υπηρεσίες υγείας που χρειάζονται. 

 Η Κέρκυρα κυριολεκτικά “βράζει” από οργή λόγω των ελλιπέστατων παροχών δημόσιας υγείας, κατά 

καιρούς κυβερνητικές ανακοινώσεις και σε τοπικό επίπεδο, περί “ενίσχυσης της δημόσιας υγείας” και 

προσλήψεων που θα γίνουν σε συγκεκριμένες Κλινικές και Τμήματα, δημιουργούν θυμηδία και προκαλούν 

αγανάκτηση στους πολίτες που εμπαίζονται συνεχώς.  

   Η αλλαγή στη Διοίκηση του Νοσοκομείου συνέβαλε στην εμπέδωση κλίματος συνεργασίας μεταξύ του 

προσωπικού και εργασιακής ειρήνης, αλλά δεν είναι το άπαν. Χρειάζονται άμεσες και κατά προτεραιότητα 

προσλήψεις, με παροχή κινήτρων λόγω του νησιωτικού χαρακτήρα της περιοχής, της ακρίβειας και της 

έλλειψης στέγης που ταλανίζει πολλά νησιά της χώρας μας, με ευθύνη της Κυβέρνησής σας που περί άλλων 

τυρβάζει. 

   Επειδή η υποστελέχωση στο Νοσοκομείο Κέρκυρας έχει δημιουργήσει μεγάλα προβλήματα στη 

λειτουργία κρίσιμων Κλινικών και Τμημάτων  

   Επειδή το Νοσοκομείο Κέρκυρας είναι η μόνη δημόσια δομή Β/θμιας παροχής υγείας, η οποία εξυπηρετεί 

100.000 και πλέον μόνιμους κατοίκους και υπερπολλαπλάσιους επισκέπτες κατά τη θερινή περίοδο 

    Επειδή το προσωρινό τείνει να γίνει συνήθεια στην κυβερνητική πολιτική στο χώρο της υγείας και,  

επιπλέον, οι υποσχέσεις που έχουν δοθεί, ακόμη και υπό τη μορφή νομοθετημάτων, δεν έχουν τηρηθεί κατ' 

ελάχιστο 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός 

1. Τι προτίθεται να πράξει το Υπουργείο Υγείας για την άμεση και κατά προτεραιότητα 

πρόσληψη, σε μόνιμη βάση, υγειονομικών για τη στελέχωση των τραγικά 

υποστελεχωμένων Κλινικών και Τμημάτων του Νοσοκομείου Κέρκυρας και με ποιο 

δεσμευτικό χρονοδιάγραμμα; 



 

2. Ποια είναι τα κίνητρα προσέλκυσης νέων επιστημόνων (ιατρών, νοσηλευτών κ.λ.π.) που θα 

υιοθετήσει προκειμένου να υπάρξει ενδιαφέρον για την κάλυψη των κενών θέσεων στο 

Νοσοκομείο Κέρκυρας και στα Νοσοκομεία όλων των νησιωτικών και προβληματικών 

περιοχών της χώρας; 

3. Σκοπεύει να αλλάξει το νόμο 4999/2022 (ΦΕΚ Α225-7.12.2022), με τον οποίο αναιρούνται, επί 

της ουσίας, κίνητρα που θεσμοθετήθηκαν για τους υπηρετούντες στις δομές υγείας, που 

εντάχθηκαν στις “άγονες και προβληματικές περιοχές Α' ζώνης”, όπως η Κέρκυρα;  

4. Τι γίνεται με την περίφημη απόφαση της Επιτροπής Περιφερειών της Βουλής (11ος/2021), 

στην οποία η κυβέρνησή σας έδωσε ευρεία δημοσιότητα, και τα 6 σημεία που έτυχαν 

διακομματικής στήριξης, βάσει των οποίων υποτίθεται ότι θα δίνονταν κίνητρα στους 

υγειονομικούς; Κι επιπλέον, σκοπεύει, μετά από όλα αυτά, να προβεί στην υιοθέτηση 

Υγειονομικού Ισοδυνάμου, στα πρότυπα του αντίστοιχου Μεταφορικού, όπως πρότεινε ο 

ΣΥΡΙΖΑ-Π.Σ.; 

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

Αυλωνίτης Αλέξανδρος – Χρήστος 

Παναγιωτόπουλος Ανδρέας 




